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Skolebestyrelsesmøde    

               

Mødeleder: Christian Jensen  
 
Ordstyrer: Anders Krogsgaard  
 

Forplejning: nej 

Deltagere: Deltagere: Martin Henrik Erdmann, Karina Lindskrog Borgaard, Christina Elva, Anders Gahner Krogsgaard, Christian Jensen, Allan Kristensen, Christina Baunkilde, Søren 
Sørensen. 
 

AFBUD fra: Ulla Rasmussen, Lærke Østergaard, Mette Østergaard. 
Fraværende uden afbud: Alice Brimo, Arben Kinolli. 

Punkt nr. Emne 
 

Tid:  Type/proces:  Baggrund Formål:  

1.  Godkendelse af 

referat/dagsorden 

17.00 – 17.05 Godkendelse Godkendelse af referat fra sidste møde, 
samt godkendelse af dagsorden til dagens 
møde. 

Godkendelse af referat så dette 
kan offentliggøres. 

Referat/ 
Handling 

 Referatet blev godkendt. 

2. Sidste nyt fra §17 stk. 

4 udvalget 

17.05 – 17.30 Orientering §17 stk. 4 udvalg er kommet længere 
i deres proces. Christian giver 
Skolebestyrelsen en status.  

 

Skolebestyrelsen skal 
komme med input til §17 
stk. 4 udvalg.  

 

Referat/ 
Handling 

D. 31. januar 2024 deltog Christian i et møde med §17 stk. 4 udvalget.  
Der blev på mødet talt en del om økonomi og læringsmiljøer. Hvis det ender med, at der skal bygges en ny skole, vil der kun være behov for 
det halve antal m2, set i forhold til de nuværende to afdelinger. Dette på grund af en bedre optimering af m2. Når det hele regnes sammen 
vil en ny skole komme til at koste det samme som en renovering af de to afdelinger.  

 

 
Mødedato: 7. marts - 2024  

Mødetid: 17.00-19.00 
Mødested: Distriktskontoret  

Indkaldt af: Christian Jensen / Ulla Rasmussen  
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Christian har set ide-tegningerne til en evt. ny skole, og han synes det ser rigtig spændende ud. 
Det udvalget kigger ind i, er en OPP-løsning (offentlig, privat partnerskab). Man afventer i øjeblikket en national ændring af de økonomiske 
regler ved OPP, for at det for alvor kan blive en mulig løsning.  
Hvis man vælger at bygge nyt, lægges der blandt andet op til at der bygges en ekstra sportshal og dele af Afdeling Indre Ringvej rages ned 
og anvendes til udearealer, parkering mm. Den resterende del af Afdeling Indre Ringvej vil forventeligt blive brugt til Frederiksodde. 
Der vil ligeledes blive tale om en energivenlig skole. 
I processen omkring en renovering eller evt. nybyg skal der være en opmærksomhed på, at Afdeling Høgevej og Afdeling Bøgevej ikke 
glemmes.  
Alle emnerne som skolebestyrelsen har ønsket inkluderet i udvalgets arbejde, er blevet medtaget.  
Udvalget føler sig de nu er klædt nok på til at kunne komme med en anbefaling, hvorfor der ikke som udgangspunkt afholdes flere møder.  
 

3. SFR-møde d. 11. 

marts 2024 

17.30 – 18.00 Orientering/drøftelse 
 

Der er SFR-møde d. 11. marts 2024. 
Skolebestyrelsen drøfter dagsorden. 

 

Drøftelse af dagsorden til SFR-
møde d. 11. marts 2024. 

Referat/ 
Handling 

Christian og Martin har udfærdiget et skriv til politikerne, der lægger op til en ændring i måden økonomien tildeles til folkeskolerne. I 
øjeblikket er modellen, at folkeskolerne får de resterende midler, når der er trukket midler til eksempelvis privatskoler, Frederiksodde mm.  
Det der lægges op til er, at vende tildelingsmodellem om, så Folkeskolen får først og tildeles samme beløb pr. elev som Fri- og 
privatskolerne får. Skolebestyrelsen bakker op og skrivet vil blive præsenteret på næste uges SFR-møde. 
Skolebestyrelsen ser et behov for at distriktsmodellen evalueres, men i øjeblikket er der brug for at der er ro på for skolerne.  

4. Dialog med 

Lærerkredsen i 

Fredericia vedr. 

økonomisk tildeling 

til skolerne i 

Fredericia 

18.00 – 18.30 Orientering 
 

 Christian orienterer Skolebestyrelsen 
omkring dialogen.  

Skolebestyrelsen orienteres 
omkring dialogen med 
Lærerkredsen.  

Referat/ 
Handling 

Christian har været i dialogen med Lærerkredsen omkring en ændring af tildelingsmodellen som Lærerkredsen bakker op om.  

5. Meddelelser 18.30 – 19.00 Orientering 
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Referat/ 
Handling 

Økonomi: 
Årsresultatet for 2023 blev -2,3 mio. kr. Dette grundet øgede udgifter til visiterede elever, ekstra lønudgifter, langtidssygemeldte 
medarbejdere samt en elevtalsregulering grundet elevnedgang.  
 
Budgettet i 2024 ser svært ud. Den første prognose tyder på et forventet årsresultat på omkring -6 mio. kr. Dette blandt andet på grund af 
ekstra lønudgifter, øgede udgifter til visiterede elever, forventet elevnedgang samt en regulering i tildelingen til trainees. Ledelsen arbejder 
allerede på justeringer til budgettet og løsninger til at få skabt balance, herunder reduktion i midler til materialer og reduktion i lønudgifter. 
 
 
Suppleringsvalg: 
Der skal være suppleringsvalg til skolebestyrelsen. Det forventes at blive sendt ud til forældre på Aula i løbet af næste uge. Inden da 
rundsender Anders diverse skrivelser til kommentering internt i skolebestyrelsen.   
 
Skolemesterskaberne i esport: 
D. 27. februar 2024 afholdte Kirstinebjergskolen, i samarbejde med forskellige foreninger og private virksomheder finaleeventet for 
Skolemesterskaberne i esport. Ca. 600 besøgte eventet, der blev afholdt i FIC. Flere tv-stationer og trykte medier dækkede begivenheden. I 
næste uge drøftes en omorganisering af Skolemesterskaberne, så Kirstinebjergskolen ikke fremadrettet kommer til at skulle løfte så stor en 
andel af opgaven. 
 
Næste møde: 
Næste skolebestyrelsesmøde flyttes fra d. 1. maj 2024 til d. 30. april 2024 og afholdes på Afdeling Høgevej.  
 
Foreløbige punkter til Skolebestyrelsesmødet d. 30. april 2024: 

 Regnskab 2023 

 Budget 2024 – samt skoleårets planlægning 

 Bekendtgørelse for ro og orden i Folkeskolen – til skolebestyrelsens orientering 

 12 anbefalinger til skærmbrug i skolen 

 Forældretilfredshedsundersøgelsen 
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Evt. og 

punkter til 

næste møde 

 

Evt. 
 
 

 

 


